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Once approved, this constitutes your consent to 
proceed to production. This laser print is indicative 
only of the quality and colours used in the final 
printing process. It uses different inks, stock and 
processes to the final product. Refer to your 
Pantone Colour Guide where special colours are 
used. For final colour reference please see the 
pre-press proof supplied by your printer.
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15cm(w) x 7cm(h) Graffiti 165 gsm 4c
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Brief Date Revision Dates
Start Date

Finish Size 尺寸
BRAND & ADVERTISING

Material 物料/紙 Colour 顏色

Designer

Creative DirectorProject Holder

設計圖紙之物料數據僅供參考，精準數據須於商品製作期間由製作方提供。
Specifications indicated on the layout are solely for reference. 
Actual specifications should be provided by Production House during construction period.

條款及細則
每1張優惠券只限用作購買兩張門票。
此優惠需於優惠券上的有效日期前使用及只限購買當天場次。
此優惠券只限使用一次，並將於付款後被收取。
此優惠券以先到先得形式換領，優惠門票則視乎購票當下供應情況而定。
此優惠券不可與金獅會或美獅薈會員折扣優惠、其他推廣優惠/旅行社折扣優惠同時使用。
美高梅保留取消或更改該活動的權利，而無須另行通知。
美高梅管理層保留最終決定權。
對於活動所引起之任何爭議，將交予澳門特別行政區法院依澳門特別行政區法律處理。
若中、英文版之條款及細則有差異，則以中文版為準。
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Terms and Conditions
Each voucher is applicable to 2 tickets.
This voucher must be used on/ before the expiry date indicated on the voucher and can be used to purchase 
on-day show only.
This voucher can be used once only and will be collected upon payment. 
O�er is on first come first served basis and depends on ticket availability at the time of purchase.
This voucher cannot be used in conjunction with Golden Lion Club or M life membership card discount o�ers, 
other promotional o�ers, or any related travel agency discount.
MGM reserves the right to modify or cancel this promotion at its discretion without prior notice.
Decision of MGM management shall be final.
In the event of dispute, all cases shall be governed by the law of Macau S.A.R and submitted to the exclusive 
jurisdiction of Macau S.A.R.
In case of discrepancies between English and Chinese versions, the Chinese language will prevail.
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憑此券購買美高梅劇院
當天之表演場次專享8折優惠
Present this voucher to enjoy 20% o�
on MGM Theater on-day show tickets
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有效期至
Valid until 2019/06/30


